



# FULL INFORMATIU PARRÒQUIA dels SANTS Just i Pastor

Sant Just Desvern, 5 d'Abril de 2020. Nº 14

## VIURE LA SETMANA SANTA I GAUDIR DE LA PASQUA

Amb aquest títol, voldria expressar el convenciment que tinc des de la fe enmig del que estem patint tothom sigui a on sigui cadascú i en l'entorn que hagi de compartir. Passarem, com cada any els dies de la Setmana Santa fins arribar al gran dia de la Pasqua de resurrecció. Tots continuarem confinats i amb moltes limitacions de moviment. Com a cristians que som, val la pena parar atenció en que no es tracte de lamentar-nos perquè potser no podrem sortir d'excursió, de fer un viatge proposat,d'anar a una segona residència, de poder gaudir de la natura...Però la Setmana Santa i Pasqua de resurrecció,continua estan ací.



Potser, per una part de la societat, eren dies de trobada en les celebracions litúrgiques de les parròquies, per alimentar la nostra fe cristiana recordant la Mort de Jesús, amb la que Ell ens reconciliaava del nostre pecat, amb el Pare del cel; i amb la seva Resurrecció ens feia participants de la glòria de Déu, destí de tota la humanitat creada per Ell. Mentre estem en aquest món participem de tot allò que aquest món ens ofereix, i amb tot el que nosaltres provoquem amb la desfeta de la natura i la nostra manera desordenada de viure amb valors merament materialistes (potser el que estem sofrint, una gran part d'aquesta terra, sigui una conseqüència).

Es cert, com ja sabeu, que la normativa actual, de fa dies ja, no ens permet fer les cerimònies i actes religiosos amb comunitat. Servidor en faré algunes d'elles sol, però, en comunió amb tota la comunitat parroquial i amb tota l'Església universal.

Es recomanable que tots els cristians no deixem passar de llarg alguna "connexió" que ens faciliti alguna estona de pregària i de dedicació en el molt temps que tenim. Fem present, encara que sigui amb aquestes condicions, que estemagraïts a Jesucrist per tota la seva passió- mort i resurrecció que ens obrí a tothom l'esperança del nostre final en aquesta vida, obert a l'eternitat.

Amb la mirada centrada en la RESURRECCIÓ de Jesús, sense perdre de vista la seva mort en creu, amb la que estava unit a tota la humanitat.

Convençuts que està a prop nostre en la crucifixió que passem, i ,per a molts la mort també, visquem, amb esperança, la propera restauració del nostre món i que ens doni esperança per a poder viure tothom.amb pau d'esperit i canviant tot allò que ens mena per camins de no germanor, de no pau, de no menyspreu envers els germans...i sí de veritable amor amb justícia, igualtat, interès per salvaguardar la natura, i veritable pau entre les nacions.

Amb aquest sentit, des del més sincer convenciment, faig arribar el que penso en aquests moments difícils, però que units en Jesucrist, ens poden fer viure amb pau i joia d'esperit el temps que encara ens manca per a vèncer la prova que estem passant.

Que Jesús Redemptor i Salvador estigui en totes i tots vosaltres.

BONA PASQUA DE RESURRECCIÓ

Mn. Joaquim Rius

La ejecución del Bautista no fue algo casual. Según una idea muy extendida en el pueblo judío, el destino que espera al profeta es la incomprendión, el rechazo y, en muchos casos, la muerte. Probablemente, Jesús contó desde muy pronto con la posibilidad de un final violento.

Pero Jesús no fue un suicida. Tampoco buscaba el martirio. Nunca quiso el sufrimiento ni para él ni para nadie. Dedicó su vida a combatirlo en la enfermedad, las injusticias, la marginación o la desesperanza. Vivió entregado a «buscar el reino de Dios y su justicia»: ese mundo más digno y dichoso para todos que busca su Padre.

Si Jesús acepta la persecución y el martirio es por fidelidad a ese proyecto de Dios, que no quiere ver sufrir a sus hijos e hijas. Por eso no corre hacia la muerte, pero tampoco se echa atrás. No huye ante las amenazas; tampoco modifica su mensaje ni se desdice de sus afirmaciones en defensa de los últimos.

Le habría sido fácil evitar la ejecución. Habría bastado con callarse y no insistir en lo que podía irritar en el templo o en el palacio del prefecto romano. No lo hizo. Siguió su camino. Prefirió ser ejecutado antes que traicionar su conciencia y ser infiel al proyecto de Dios, su Padre.



Aprendió a vivir en un clima de inseguridad, conflictos y acusaciones. Día a día se fue reafirmando en su misión y siguió anunciando con claridad su mensaje. Se atrevió a difundirlo no solo en las aldeas retiradas de Galilea, sino en el entorno peligroso del templo. Nada lo detuvo.

Morirá fiel al Dios en el que ha confiado siempre. Seguirá acogiendo a todos, incluso a pecadores e indeseables. Si terminan rechazándolo, morirá como un «excluido», pero con su muerte confirmará lo que ha sido su vida entera: confianza total en un Dios que no rechaza ni excluye a nadie de su perdón.

Seguirá buscando el reino de Dios y su justicia, identificándose con los más pobres y despreciados. Si un día lo ejecutan en el suplicio de la cruz, reservado para esclavos, morirá como el más pobre y despreciado, pero con su muerte sellará para siempre su fe en un Dios que quiere la salvación del ser humano de todo lo que le esclaviza.

*Los seguidores de Jesús descubrimos el Misterio último de Dios encarnado en su amor y entrega extrema al ser humano. En el amor de ese crucificado está Dios mismo identificado con todos los que sufren, gritando contra todas las injusticias y perdonando a los verdugos de todos los tiempos. En este Dios se puede creer o no creer, pero no es posible burlarse de él. En él confiamos los cristianos. Nada lo detendrá en su empeño por salvar a sus hijos e hijas.*

**José-Antonio Pagola**

## **“OFICIS DE SETMANA SANTA SUSPESOS COM ACTES COMUNITARIS”**

=====

## **“OFICIOS DE SEMANA SANTA SUSPENDIDOS COMO ACTOS COMUNITARIOS**

=====



**Parroquia de Sant Just**



**Hogar Ntra. Sra. de Lourdes**